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  - Po meni bi ipak bilo bolje da podržavamo Rusiju nego da se priklonimo mišljenju Evropske
unije.   Rusija je nama oduvek bila mnogo bliža i po meni to tako i treba da ostane. Ne kažem
da ne treba podržavati i Evropsku uniju generalno, ali u ovoj situaciji ne treba ih slediti.
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